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Medborgarförslag inkom 31 juli 2017 
 
Rubrik: Ladugårdsgärdet försvinner 

 

Förslag: 

 
Oroväckande att Gärdets grönområde krymper mer och mer samt ockuperas av olika 

kommersiella aktörer. Dels tar försvaret mer och mer plats med sina parkeringar, dels uthyres 

ytan till alltmer suspekta aktörer, nu Sommarlek. Är det godkända och testade 

vattenrutschbanor? Betalas någon skatt på biljetter med mera? 

 

Snart är hela ytan invaderad av stökiga högljudda konserter och andra suspekta möten av 

olika oklara aktörer som vill förtjäna pengar. 

 

Har stadsdelsnämnden någon som helst möjlighet att stoppa detta oskick? 

 


